
Generalforsamling i bådelaget ELBO 

Fredag den 14. marts 2025 kl. 19:00 

 

REFERAT 

Villy Schmidt bød indledningsvis velkommen til generalforsamlingen 

1. Valg af dirigent og referent 

Johan Jørgensen valgtes til dirigent. Jan Lilholt valgtes til referent. 

 

2. Valg af stemmetællere 

Vagn Nielsen og Rene Laursen valgtes til stemmetællere. 

 

3. Årsberetning 

Formanden kom i sin beretning ind på diverse aktiviteter i bådelaget i løbet af 2024, herunder: 

• Kurt Sloth er sat på sagen at opdatere Elbo-sangen. 

• Antallet af medlemmer er i årets løb øget fra 24 til 25. 

• Der er i 2024 gennemført 15 havture (12 garnture og 3 pilketure) 

• Salget af spækbrætter er gået helt forrygende med en indtægt på knap 13.000 kr. 

• I nytårskuren, der blev gennemført 18.01.2025, deltog ikke færre end 26. 

• 29. februar blev der afholdt afskedsreception for Peter Madsbøll, som efterfølgende er 

optaget som æresmedlem af Elbo.  

• Generalforsamling 15. marts med 14 deltagere 

• 13. april blev der gennemført arbejdsdag i Han Herred Havbåde. 

• 2. april var vi til Rene’s svendegilde 

• 20. april afholdt Han Herred Havbåde generalforsamling. 

• 11. maj afholdt Spillaget generalforsamling. 

• 22. juni blev der gennemført ”Fra Hav og Fjord til Bord” med stor succes. Arrangementet vil 

ikke blive gentaget i 2025, da et bådelag ikke ønsker at deltage. I stedet er det på 

formandsmøde vedtaget at arrangere et bådetræf på stranden. Hvert bådelag forventes at 

stille med 2-3 medlemmer til en arbejdsgruppe. 

• I uge 23 blev der gennemført kølhaling med god opbakning. Der er indkøbt ny garnhaler, 

som kan installeres, når nuværende garnhaler giver op. 

• Planlagt fællesspisning i Elbo-laget den 27. september blev aflyst pga. manglende 

tilslutning. 

• Flere planlagte havture er blevet aflyst pga. manglende bestmand. Villy opfordrede til at 

flere vælger at uddanne sig til bestmand ved Knud Poulsen. På trods af flere opfordringer, 

er der kun 1 som har vist interesse i at blive bestmand. 

Beretningen godkendtes. 



 

4. Årsregnskab 2024 

Bent Andersen gennemgik regnskabet. De samlede indtægter udgør ca. 40.090 kr., mens udgifterne 

beløber sig til ca. 34.162 kr. Regnskabet balancerer således med et overskud på ca. 5.929 kr. Det 

samlede indestående på driftskontoen er pr. 31.12. 2024 ca. 15.455 kr. mens indestående på 

vedligeholdelseskontoen er ca. 48.768 kr. 

Regnskabet godkendtes. 

 

5. Indkomne forslag 

Ingen. 

 

6. Budget for 2026 herunder kontingent 

Bent Andersen gennemgik budget for 2025. Bestyrelsen foreslår uændret kontingent (800 kr.) for 

2026. 

Budgettet godkendtes. 

 

7. Valg af 3 bestyrelsesmedlemmer, 2 suppleanter, revisor og revisorsuppleant 

Villy Schmidt, Ebbe Sørensen og Jan Lilholt genvalgtes som bestyrelsesmedlemmer 
 
Henrik Hansen og Karsten Bindslev valgtes som henholdsvis 1. og 2. suppleant til bestyrelsen 

Johan Jørgensen og Vagn Nielsen genvalgtes hhv. til revisor og revisorsuppleant 

8. Eventuelt 

• Knud Poulsen nævnte, at et bord i styrbordside på båden trænger til reparation. Det samme gælder 

Agterdækket. Der er enighed om, at det er en værftsopgave. Jan nævnte, at reparationerne kan 

finansieres af den langsigtede vedligeholdelseskonto, jf. Bådelagsaftalen. 

• Per Jørgensen og Bent Andersen har i forbindelse med oprydning fundet skimmelsvampemiddel, 

hydraulikolie m.m. som kan anvendes til båden. 


